
 نیآگوست در انجمن ست ۱۴ خیپروتکل نشست تار

 در جلسه نیحاضر

 

  -یازیطلعت ن  -سام نوبخت  -چهار لنگ  زیپرو  -یباقر هوشنگیماندانا باقر-عباس کدخدا

 شجاع دیحم- یصاالح نیریش یفارسان وشیدار

 

 چهارلنگ زیجلسه پرو سیرئ

 جلسه سام نوبخت یمنش

 

انجمن  یاز چند نفر از عضوها یندگیجشن صحبت کرد و به نما یلنگ در مورد نحوه برگزارچهار

ر بهت فیوظا میتقس ندهیآور شد:بهتر است در سال آ ادیرا  یآنان را اعلام داشت و  مطلب تیرضا

 دادتعبر  یادیکمک کرده تا فشار ز یدرخواست گردد تا در امور برگزار زیو از مهمانان ن ردیصورت گ

 خاص وارد نگردد

 

 یبرا یشتریب یهایسرگرم ندهیدادند بهتر است در سال آ شنهادیپ یو هوشنگ باقر ماندانا

  شود دهیکودکان حاضر در اردو تدارک د

 

داد که قرار شد به اطلاع اعضا  حیتوض یزییپا یکورسها یبرا دیسام نوبخت در مورد معلمان جد

 انجمن برسد

 سام نوبخت شدند فیمسول شرح وظا یعباس کدخدا و ماندانا باقر

 

و در  هانهیهز هیدر مورد اردو ارائه شد که با احتساب کل یتوسط هوشنگ باقر یگزارش مال

 کرون در آمد حاصل شد۱۴۸۰آمدها مبلغ


